
Jaarverslag medezeggenschapsraad 2023-2024 

De samenstelling van de MR bestond het afgelopen jaar uit: 

Oudergeleding: 

Celine Rutgerink (voorzitter) 

Petra Regnery (lid/vice voorzitter) 

Leonie Mengerink (lid) 

Personeelsgeleding: 

Sonja Grooters (lid) 

Henrieke Becks (secretaris) 

Ivon Berenpas (lid) 

Het afgelopen jaar heeft de MR 8 keer vergaderd op: 

12september 17 april  

16 oktober 13 mei  
29 november 13 juni  

 2 februari  
19  maart +CvB  

 

 

Tijdens de reguliere vergaderingen zijn de volgende onderwerpen aan de orde gekomen: 

Jaarverslag MR 2022-2023 

Deze is besproken en na wat aanpassingen goedgekeurd door de MR-oudergeleding. 

 

Jaarplan MR 2022-2023 

Deze is besproken en goedgekeurd. 

 

Huisvesting 

We hebben gesproken over de huisvesting van de scholen in Berkelland. 

In 2024 zal onze planvorming plaatsvinden. Wij vallen als Hofmaat in fase 2 (2024-2028). Er zal dan 

pas gebouwd mogen worden in fase 3 (2029-2034). Dit alles duurt nog even, hier zal komend 

schooljaar weinig over worden gesproken. We zouden dit onderwerp nogmaals bespreken met het 

CvB tijdens de vergadering van 19 maart. Helaas heeft het CvB zich afgemeld. Er is ook geen 

vervangende datum gekomen.  

Ontwikkelingen aanstaande fusie/samengaan van scholen 

Op 19 november hebben we een online gesprek gehad met het CvB en Bert Izaks. Hierin werd ons 

duidelijk gemaakt dat er in Neede Oost dusdanige ontwikkelingen zijn op het gebied van het 

samengaan, dat het noodzakelijk was dit met de MR-en te bespreken. In dit gesprek werd gemeld dat 

de Marke en Alfrink willen gaan fuseren tot 1 school en niet 2 scholen onder 1 dak. Er waren al een 

aantal studiedagen met de beide scholen samen geweest en daaruit bleek dat de beide scholen niet 

veel verschillen van visie. Hierdoor leek het voor de hand liggend dat ze zouden gaan fuseren tot 1 

school. De besturen hebben daarbij dan ook besloten dat ze een scholenruil willen. Voor nu staat het 



nog op papier dat de Alfrink onder oponoa zal gaan vallen en de Marke onder Keender.  

Neede West heeft dit dus ook consequenties. De Hofmaat zal onder Keender gaan vallen en de 

Ariens blijft Keender. De Kisveld moet hierin ook nog worden meegenomen, maar dat komt in een 

later stadium. 

Naar aanleiding van dit verhaal hebben wij als MR contact gezocht met de MR-en van de Marke, 

Ariëns en Alfrink. Wij zouden graag willen weten hoe dit nieuws ontvangen was op alle scholen. 

Hierover hebben we een gezamenlijke vergadering gehad. 

Met name de scholen die moeten wisselen van stichting (Hofmaat en Alf ink) zijn (grotendeels) niet 

heel blij met deze ontwikkeling en met namen de communicatie.  

Naar aanleiding van onze bijeenkomst hebben de besturen een bijeenkomst gepland waarbij alle MR-

en, GMR-en directies, locatie coördinatoren voor uitgenodigd waren. De besturen hebben (ongeveer 

een jaar geleden) het bureau BMC ingeschakeld om deze “fusie” te begeleiden. BMC heeft deze 

avond geleid. Iedereen mocht zijn vragen en opmerkingen delen. Uit deze bespreking kwam naar 

voren dat lang niet voor iedereen alles duidelijk was. BMC heeft toen de opdracht gekregen met alle 

scholen (MR-en, GMR-en) in gesprek te gaan. Deze gesprekken zijn net voor de zomervakantie 

afgerond. Hierin staan aanbevelingen waar na de zomervakantie weer verder aan wordt gewerkt. 

Komend schooljaar zal dit onderwerp veel besproken worden in de MR. 

 

Vakantierooster 2024-2025 

Het vakantierooster is vastgesteld en goedgekeurd. Dit is pas in januari 2023 besproken, omdat het 

langer duurde voordat het rond was.  

 

GMR 

Vanuit onze MR zat ook dit jaar niemand in de GMR dit schooljaar.  

Op notulen moesten we dit jaar ook weer lang wachten net als vorig schooljaar. Notulen die we 

hebben ontvangen en doorgenomen. 

Er zijn vele oproepen geweest om de GMR te komen versterken. Aan het einde van dit schooljaar 

heeft Henrieke besloten om vanaf 24-24 zitting te gaan nemen in de GMR. I.v.m. de ontwikkelingen 

rondom fusies/samengaan van scholen in Neede is het belangrijk om ook daar mee te participeren 

en op tijd op de hoogte te zijn van ontwikkelingen. 

 

Schoolontwikkeling 

De onderwerpen die dit schooljaar centraal stonden waren: 

• Professionalisering voor medewerkers van Oponoa. Oponoa geeft een aanbod en de meeste 

medewerkers doen 1 à 2 van deze cursussen die meestal uit 2 bijeenkomsten bestaan. 

• Dit jaar is er aandacht geweest voor een beleidsplan op het gebied van burgerschap. 2 

collega's hebben hiervoor een cursus burgerschap gevolgd en voor school een beleidsplan 

opgesteld. 

• Er zijn voor het team 2 studiedagen geweest op het gebied van “Visie Missie” voor obs De 

Hofmaat. Dit is nog een lopende ontwikkeling. 

• We hebben gesproken over de BAC (benoemings- advies commissie). Vanaf januari '25 zullen 

wij schooldirecteuren  (deze heeft een aantal scholen onder zich) met daarnaast op elke 

school een adjunct-directeur krijgen. Deze worden benoemd door de BAC. Wij als Hofmaat 

willen ook plaatsnemen in de BAC.  



• Dit jaar is gekeken en gezocht naar een nieuwe leesmethode. Aan het einde van het 

schooljaar hebben we besloten om Blinklezen in 24-25 uit te gaan proberen.  

• Dit schooljaar is de Hofmaat gestart met Kwink, een nieuwe methode voor het sociaal 

emotioneel onderwijs. Vooralsnog bevalt deze methode.  

 

Communicatie/ ouderparticipatie 

 Punten m.b.t. dit onderwerp die wij hebben besproken zijn de volgende:  

• In november hebben wij als school een klacht gekregen wat betreft AVG. Deze is door school 

opgepakt en goed afgehandeld.  

• Groep 8 heeft een mooie film gemaakt voor Unicef kinderrechten. Zij waren als groep 

uitgenodigd nadat wij als school een film over voor 50-jarig bestaan hadden laten maken met 

de kinderen. 

• Deze film van het 50-jarig jubileum hebben wij middels een filmavond aan de ouders laten 

zien.  

• We hebben voor ons 50-jarig jubileum een zeer geslaagde reünie gehad op school. Dit met 

o.a. dank aan de OR die ons daar goed bij hebben geholpen. 

• Angela heeft in oktober een ouderbetrokkenheidsavond belegd met een aantal ouders van 

school. 

College van Bestuur (CvB) 

Elk jaar woont het CvB een vergadering van de MR bij. Dit jaar zou dat op 19 maart 2024 

plaatsvinden. Helaas is deze door omstandigheden afgezegd door het CvB. Er is geen vervangende 

vergadering geweest met het CvB.  

Punten die we zouden willen bespreken waren: 

• Stand van zaken onderwijsteams (ervaringen ontwikkelingen)  

• Onderwijsvoorziening/huisvesting scholen Neede 

• Formatie schooljaar 2024-2025 

 

Infoavond  

Net als voorgaand jaar is er weer een infoavond geweest op school.  

Algemene informatie is op papier mee naar huis gekomen, een week voorafgaand aan de infoavond. 

Op de infoavond vertellen de leerkrachten nog meer informatie dat belangrijk is voor de betreffende 

groep. Ouders kunnen vragen stellen en elkaar ontmoeten en leren kennen. Vooral voor nieuwe 

ouders is dit belangrijk. 

 

Profilering 

• Organiseren van allerlei activiteiten in ons 50-jarig jubileumjaar. 

• 7 maart was er de Needse open dag voor basisscholen.  

• 19 april was de reünie 's middags voor ouders en kinderen, 's avonds voor oud-leerlingen, 

oud-collega's en collega's.  

 



 

Formatieplan: 

We hebben het formatieplan besproken en goedgekeurd. Voor het schooljaar 2023-2024 mogen we 

in principe 6 groepen formeren.  

 

We houden dezelfde leerkrachten.  

De formatie ziet er dan als volgt uit: 

Groep 1 / 2: Ellen en Dorien 

Groep 3 / 5: Cindy en Ivon 

Groep 4: Renate en Henrieke 

Groep 6: Loes en Noël 

Groep 7: Sandra 

Groep 8: Sonja en Noël 

Ib-er: Aurora  

Locatie-coördinator: Angela Schreurs / vanaf mei Roy ten Dolle 

 

 

Samenstelling   

Oudergeleding: Petra Bosklopper, Celine Rutgerink (voorzitter) en Leonie Mengerink De 

Personeelsgeleding: Ivon Berenpas en Henrieke Becks (secretaris) en Sonja Grooters 

We nemen na dit schooljaar afscheid van Petra Regnerie en Ivon Berenpas 

Petra wordt vervangen door Melany Diepenmaat en Ivon door Noël Huurneman.  

Petra en Ivon bedankt voor jullie inzet van de afgelopen jaren. 

Melany en Noël welkom en wij wensen jullie veel plezier in de MR. 

  

 

 

 

 


